
 Referat 

Møte i Hovedutvalg Fotball mai 2023 
Dato: 15.05.2023                                                                          
Tid: 19:00-22:00 

Referent: Susanne Johnsen   

Tilstede: Susanne Johnsen, Kim Straume, Kjartan Børtveit, Anita Vindenes, Hattun Bø, 
Ronny Ekren, Stian Andre Larsen, Mai-Helen Hansen,  

  

Frafall: Tor-Eirik Foldnes, Daniel Helleren   

 

Nr. Sak Ansv. Frist 

1. Nytt fra styret 
 
Marked 
Klubb har ikke lenger markedsansvarlig, saken er på agenda på styremøte 
igjen i uke 21.  
 
 
Status ny aktivitet/leiebygg 
Arbeidsgruppen innstiller positivt til å inngå leiekontrakt med Joa-gruppen. 
Det blir kalt inn til ekstraordinært årsmøte i uke 22.  
 
 
Avtalen med XXL utgår – ny avtale med Torshov Sport. 
Sotra Sportsklubb inngikk i 2018 en 5 års avtale med Nike/XXL. Avtalen 
utløper til årsskiftet. 
Sotra SK ønsker å fortsette med Nike, men vil bytte til Torshov Sport som 
leverandør. 
XXL og Sotra SK er enig om at det er best for alle parter at skiftet skjer 1.juni 
slik at XXL unngår å måtte legge inn høst- og vinterkolleksjon på sitt lager. 
 
 
Status «Alle-Med» fondet 
Fondet har så langt i år innvilget 32 søknader på tilsammen kr. 78.000,-  
 
 
Ny Stadion – Åpningsfest, åpningskamp, prosjektregnskap m.m. 
Det nærmer seg avslutning av arbeidet med Ny Stadion. Prosjektet har blitt 
betydelig dyrere enn kostnadskalkylene som ble utarbeidet før den sterke 
prisveksten på byggematerialer og arbeidstimer. Prosjektet er likevel godt 
finansiert gjennom Trond Mohn, tilskudd fra Øygarden kommune - og 
etterhvert spillemidler og MVA refusjon. 
 
Samlet kostnad for begge baneoppgraderingene vil summere seg til ca. 25 
mill.Prosjektgruppen vil sammen med Hovedutvalg fotball finne en dato for 
en flott åpningsfest. A-lag damer har også kamp denne dagen.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



2. Fra samarbeidslag til samarbeidsklubb med Telavåg? 
 
Ta kontakt med krets for å høre om de kan hjelpe oss med en løsning med 
samarbeidsklubb med Telavåg og samarbeidslag med Olsvik.   

 
 
 
 
 
 

 

3. Sak fra Ungdomsutvalg Jenter 
 
Gruppen leste gjennom saken og aksjoner mot Leder Sport er sendt over. 
En del av saken sendes til leder Sportslig utvalg.  

  

4. Åpningsfest Stadion 
 
Møte denne uken med Dan og Silje ang. åpningskampen. Stian stiller som 
supporter ansvarlig.  
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

5.. Tilskuerkampen 
 
Skulle opprinnelig vært ved Brann kampen, men tar denne på åpningsfest i 
stedet. En fra kapteinteam på A-lag herrer får ansvaret med å ringe til 
sponsorer. 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

6. Rekrutt/junior og G15 
 
Eivinn og Marius har signert for hhv. rekrutt og G19. 
 
Marcus fikk tilsendt kontraktsforslag 13 mai. Adrian fikk tilsendt 22 mai.   
Kim har fulgt opp og begge to har igjen takket nei.  
 
G15 står fortsatt uten trener.  
 

 
 
 
 
 
 
 

 

7. Runde rundt bordet 
 
Senior herrer 
 
A-lag herrer skal ta lagbilder. Intet nytt å melde om C, D, E, sesongen er 
kommet godt i gang. 
B-lag herrer gjør det bra under de forutsetningene de har. Mange unge får 
god mestring på dette nivået.  
 
Materialforvalter:  
 
Fortsatt litt rusk for å få til et bra arbeid her.  Drakt utlevering pågår nå, 
forhåpentligvis i sluttfasen. Ligger bra an i forhold til budsjett. Gått gjennom 
med Lisbeth. 
 
Sotraskolen:  
 
Anita har sendt inn navn til Roy til et lag G11 Brattholmen. Stian foreslår også 
sammenslåing for to G11 lag.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
Samarbeidsklubber:  
 
Egen sak ang. Telavåg pågår. 
 
Dommer:  
 
Mangler fortsatt en ansvarlig barnefotball.  
Hatt en gjennomgang av dommerne, Hattun jobber med å få inn flere slik at vi 
ikke får bot. Må ha inn 1 dommer. 
 
 
Norway Cup: 
 
11 lagpåmeldt, 211 spillere og trenere reiser bort. Skal utføres spiller- og 
foreldremøter for gjennomgang av regler for turen. 
 
Fair-Play: 
 
Vi har fått fire saker tilsendt fra krets; B-lag menn, G19, G15 og G12. Alle 
saker er behandlet og svar sendt over til motstander og krets. Vi får gode 
tilbakemeldinger fra krets på kjapp og god håndtering av sakene. Dersom det 
dukker opp flere saker vil krets starte en tettere dialog med oss som klubb. 
 
12 spillermøter med FairPlay som tema er avholdt. To planlegges i neste uke. 
Det er i tillegg avholdt fem foreldremøter og vi har vært på trenerforum for 
barn.  
 
Opplever at dette med Fairplay blir tatt godt i mot blant store og små.  
 
 
Anlegg: 
 
De målene som er bestilt er kommet. Kim skal bestille flere, må ha to nye 
11er og flere 7er. Sjekker med Dan ang skilt. Må ha flere binger?   
 
Tilsynsordninger: 
 
Vaktlister sendt ut til sommer, mangler en del tilbakemeldinger for ukene 
etter påsken.  
 
Annet: 
 
Bambusa: 
Inngått avtale med dem, første runde i uke 35. 50/50 fordeling fotball og lag. 
Ta kontakt med dem videre ang. sponsor for Sartor Cup. Hør med klubb først 
om Sartor Cup kan skifte navn.  Ta kontakt med Bambusa for å få dem inn 
som sponsor. Ta dette opp med dem på møte i august.  
 
Cuper: 
Stian ønsker å se på hvilke cuper hvert trinn skal reise på. Dette må også inn i 
sportsplan når denne skal revideres og har vært noe som gruppen har ønsket 
å ta tak i tidligere.  
 
Stian har gått gjennom og laget liste over cuper, jobber videre med denne 
med å finne rett cup til riktig alderstrinn, skal inn i Sportsplan for 2024. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


